
Ida-Harjumaa Invaühingu juhatuse koosolek
21.10.2008

Osalesid: Agnes Valgiste, Tiina Tursman, Ain Villau
Algus: 19.00 Lõpp: 20.10

Arutati Otsustati 
1. HPIN üldkogu koosolek 22.10.08 - IHIÜt esindab Agnes Valgiste 
2. neljapäevane sõpruskohtumine Järvamaa 
Liikumispuuetega Inimeste Seltsiga

- Agnes tellib söögid, toob serviisi 
põletusahjust, vaatab poest küünlaklaase.
- Tiina toob kaldtee, lõuna ajal praed.
- Ester võtab kaasa vitraažialusklaase. 
Põhirõhk suhtlemisele

3. laupäevane psühhotreening Osalevad, kes saavad. Praegu registreerutud 
u kümmekond, kestab kl 11-15

4. bowling 1.11.08 Juhul, kui saab osaleda vaid 2 võistkonda, 
siis lähevad need, kes suvel Viljandiski. Kui 
aga 3 meeskonda, siis saavad kaasa veel 
Heiki, Daniel, Tarmo. Agnes helistab Aivole.

5. Tantsud tähtedega
Meie ühingul on 16.11 võimalus külastada 
saate salvestust. 10 inimest. Nii mitmedki on 
ära öelnud. Tiina helistab oma linna 
tuttavatele, kas soovivad tulla.

Võtta info teadmiseks

6. Kolgaküla rahvamaja ligipääsetavus Agnes on suhelnud valla arhitekti pr Kadi 
Raudlaga. Asjaga tegeletakse, kirjavahetus
lisatud protokollile

7. jõululõuna Kolgaküla Rahvamajas Vaja organiseerida toitlustamine – sellega 
lubas tegeleda Anne Mölder. Kas vajalik 
mingi programm-eeskava? Alati on samal 
ajal olnud ka üldkoosolek.

8. ELILile  vaja saata IHIÜ ajalugu tutvustav
jutuke

Sellega tegelevad Eda Muru, Helle Lepik, 
Kaido Rohtmets. Agnes kirjutab viimasest 3 
aastast

9. EILile vaja saata aastaraamatusse muljeid Kui Agnesel tuleb vaim peale, siis kirjutab ka
10. Almakeskuse ligipääsetavus Kevadel, fassaaditööde jooksul Almakeskuse 

ette permanentne kaldtee, vähemalt 90 cm lai

Protokollis: Agnes Valgiste 


